
 

 

 

 
 

 

PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS 
 

 

EISMO SAUGUMO KOMISIJOS 

POSĖDŽIO  PROTOKOLAS 

 

2024-08-05 Nr. TE-3 

Pasvalys 

       Posėdis įvyko 2024 m. rugpjūčio 5 d. 15.00–16.30 val. 

      Posėdžio pirmininkas – komisijos pirmininkas Pasvalio rajono savivaldybės vicemeras Viktoras 

Doda. 

      Posėdžio sekretorė – Civilinės metrikacijos skyriaus vyriausioji specialistė Sandra Kvedarienė. 

 Dalyvavo: komisijos nariai – komisijos pirmininko pavaduotojas, Pasvalio rajono savivaldybės 

tarybos narys Stanislovas Kiudis, Visureigių mėgėjų klubo „4x4 Pasvalys“ prezidentas Vytautas Užtupas, 

Panevėžio apskrities vyriausiojo policijos komisariato Kelių policijos skyriaus vyriausiasis specialistas 

Erikas Klimas, asociacijos „Aktyvus Pasvalys“ pirmininkas Gražvydas Balčiūnaitis. 

            Nedalyvavo: Pasvalio rajono savivaldybės administracijos Pasvalio miesto seniūnijos seniūnas 

Kęstutis Mitras, Pasvalio rajono savivaldybės administracijos Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus 

vyriausiasis specialistas Raimondas Endziulaitis. 

Kvorumas yra, dalyvauja 5 iš 7 komisijos narių. 

Kviestieji asmenys – (duomenys neskelbtini), Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos 

pavaduotojas ūkio ir bendriesiems reikalams Dainius Vareika, „Pasvalio butų ūkis“ direktorius Vytas 

Jareckas, Greitosios medicinos pagalbos tarnybos Panevėžio filialo direktorė Rūta Ramoškienė, Pasvalio 

rajono savivaldybės administracijos Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus vedėjas Vaidotas Kuodis. 

Nedalyvavo: (duomenys neskelbtini), Greitosios medicinos pagalbos tarnybos Panevėžio filialo 

direktorė Rūta Ramoškienė. 

Dalyvavo: (duomenys neskelbtini), Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos pavaduotojas 

ūkio ir bendriesiems reikalams Dainius Vareika, „Pasvalio butų ūkis“ direktorius Vytas Jareckas, Pasvalio 

rajono savivaldybės administracijos Vietinio ūkio ir plėtros skyriaus vedėjas Vaidotas Kuodis. 

 

 

 

              DARBOTVARKĖ: 

         1. Dėl (duomenys neskelbtini),2024 m. birželio 10 d. prašymo „Dėl draudžiamojo ženklo įrengimo“.             

           2. Dėl (duomenys neskelbtini),2024 m. birželio 14 d. prašymo „Dėl kelio ženklo pakeitimo“. 

           3. Dėl (duomenys neskelbtini),2024 m. birželio 25 d. prašymo „Dėl automobilių stovėjimo vietų 

įrengimo“. 

           4. Dėl Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos 2024 m. liepos 4 d. rašto Nr. (6.8.) ISD-181 

„Dėl vietos Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos tarnybiniam transportui rezervavimo“. 

           5. Dėl viešosios įstaigos Pasvalio ligoninė 2024 m. liepos 11 d. rašto Nr. R3-280 „Dėl kelio užtvaro 

įrengimo“. 

         6. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ 2024 m. liepos 29 d. rašto Nr. SD-155 

„Dėl stovėjimo vietų rezervavimo“. 

         7. Dėl Greitosios medicinos pagalbos tarnybos Panevėžio filialo 2024 m. liepos 29 d. rašto Nr. 

ĮVS3-25 „Dėl aikštelės greitosios medicininės pagalbos automobiliams“. 
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         8. Dėl (duomenys neskelbtini),2024 m. liepos 9 d. rašto „Dėl konferencijos įrašo apie dviračių takų, 

jų infrastruktūros įrengimo, dviračio vežimo autobusuose“. 

 

       1. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2024 m. birželio 10 d. prašymas „Dėl draudžiamojo ženklo 

įrengimo“.       

        Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma prie Žemaitės g. ir Panevėžio g. sankirtos esančioje stovėjimo aikštelėje įrengti draudžiamąjį 

kelio ženklą, ribojantį naktimis pasistatyti automobilius. Rašoma, kad besibūriuojantis jaunimas, ypač 

vasarą, vakarais triukšmauja, garsiai leidžia muziką ir neleidžia gyventojui pailsėti.  

       Komisijos nariai kalbėjo, kad draudžiamieji ženklai gali būti naudojami tik tada, kai jie yra būtini 

saugiam eismui organizuoti arba aplinkai apsaugoti. Gyventojas turėtų fiksuoti viešosios tvarkos 

pažeidėjus ir kreiptis į atitinkamas institucijas.  

       Komisijos nariai diskusijos metu vieningai nusprendė nepritarti kelio ženklų įrengimui. 

       NUSPRĘSTA: 

       1. Nepritarti kelio ženklų įrengimui.  

       2. Eismo saugumui aikštelėje stovintys automobiliai netrukdo, o triukšmas – tai viešosios tvarkos 

pažeidimas. Eismo saugumo komisija nekompetentinga spręsti, ką daryti su triukšmadariais.  

       Gyventojui siūloma fiksuoti viešosios tvarkos pažeidėjus ir kreiptis į atitinkamas institucijas. 

         2. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2024 m. birželio 14 d. prašymas „Dėl kelio ženklo 

pakeitimo“. 

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma pakeisti Norių k. Ąžuolų g. esančius draudžiamuosius kelio ženklus Nr. 304 „Krovininių 

automobilių eismas draudžiamas“ į Nr. 314 „Ribota masė“ 8 tonos. 

        (duomenys neskelbtini) informavo, kad dėl kelio ženklo Nr. 304 „Krovininių automobilių eismas 

draudžiamas“ kyla konfliktai su Ąžuolų g. gyventoju, kuris kviečia policiją – taip buvo nubaustas kaimo 

gyventojas, važiavęs aptarnaujančiu transportu ir dirbęs numatytus darbus. 

         E. Klimas pastebėjo, kad pakeitus kelio ženklus, situacija gyventojams pablogės, nes nebegalės 

važiuoti aptarnaujantis transportas, t. y. gyventojai nebegalės atsivežti malkų, jiems negalės išvežti 

šiukšlių ir panašiai. 

         Komisijos nariai diskutavo ir nutarė nepritarti draudžiamųjų kelio ženklų pakeitimui. 

       NUSPRĘSTA. Nepritarti draudžiamųjų kelio ženklų pakeitimui. 

       3. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2024 m. birželio 25 d. prašymas „Dėl automobilių 

stovėjimo vietų įrengimo“. 

       Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma daugiabučio namo kieme įrengti gyventojams rezervuotas stovėjimo vietas adresu Vytauto 

Didžiojo a. 8, nes ypač vakarais namo gyventojams nelieka vietos pasistatyti automobiliams. 

       V. Kuodis informavo, kad visi rekonstrukcijos darbai atlikti pagal parengtą techninį projektą 

Savivaldybės biudžeto lėšomis. 

       Komisijos nariai kalbėjo, kad tai valstybinė žemė ir daugiabučio namo gyventojai negali turėti 

rezervuotų vietų. 

       Komisijos nariai diskusijos metu vieningai nepritarė rezervuotų stovėjo vietų įrengimui. 

       NUSPRĘSTA. Nepritarti rezervuotų stovėjo vietų įrengimui. 

          4. SVARSTYTA. Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos 2024 m. liepos 4 d. raštas Nr. 

(6.8.)ISD-181 „Dėl vietos Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos tarnybiniam transportui 

rezervavimo“. 

        Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma rezervuoti vietą Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos (toliau – Biblioteka) 

tarnybiniam transportui prie Bibliotekos tarnybinio įėjimo iš kiemo pusės. 

        D. Vareika informavo, kad vieta reikalinga Mobilios bibliotekos paslaugų teikimui, inventoriaus ir 

knygų vežimui padaliniams bei nurašytų knygų atvežimui, nes daugiabučio kiemo gyventojas laiko 

prikabintą priekabą ir užima vietą, skirtą bibliotekos transportui.  
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       Komisijos nariai diskutavo ir nutarė leisti įrengti horizontalųjį ženklinimą 1.27 „Geltonos spalvos“ 

prie Bibliotekos tarnybinio įėjimo iš kiemo pusės, pagal suderintą schemą.  

       NUSPRĘSTA:  

      1. Leisti įrengti vieną vietą prie Bibliotekos tarnybinio įėjimo iš kiemo pusės, pažymėtą 

horizontaliuoju ženklinimu 1.27 „Geltonos spalvos“. 

      2. Kelio ženklinimą įrengti Pasvalio miesto seniūnijos lėšomis, pagal suderintą kelio ženklinimo 

schemą ir Kelių ženklų įrengimo taisykles, suderinus su Pasvalio rajono savivaldybės administracija. 

         5. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Pasvalio ligoninės 2024 m. liepos 11 d. raštas Nr. R3-280 „Dėl 

kelio užtvaro įrengimo“. 

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame  

prašoma leisti įrengti (atnaujinti) kelio užtvarą Geležinkeliečių gatvės pabaigoje, prie įvažiavimo į 

ligoninės teritoriją, apribojant pašalinio transporto patekimą. Pacientų privažiavimą prie Priėmimo-

skubios pagalbos skyriaus, hemodializės, neįgaliųjų ir sunkiai vaikštančių pacientų bei aptarnaujantį 

transportą darbo valandomis kontroliuos sargas. 

         Komisijos nariai vieningai pritarė kelio užtvaro įsirengimui. 

         NUSPRĘSTA: 

         1. Pritarti kelio užtvaro įsirengimui Geležinkeliečių gatvės pabaigoje. 

     2. Kelio užtvarą įsirengti įstaigos lėšomis, pagal suderintą kelio ženklinimo schemą ir Kelių ženklų 

įrengimo taisykles, suderinus su Pasvalio rajono savivaldybės administracija. 

       6. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Pasvalio butų ūkis“ 2024 m. liepos 29 d. raštas Nr. 

SD-155 „Dėl stovėjimo vietų rezervavimo“. 

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

prašoma daugiabučio namo kieme įrengti gyventojams rezervuotas stovėjimo vietas adresu Vytauto 

Didžiojo a. 8 ir 8A. 

       V. Jareckas informavo, kad visuotinio susirinkimo metu gyvenamojo namo gyventojai išreiškė 

pageidavimą gyvenamojo pastato kieme rezervuoti ne mažiau 6 stovėjimo vietas automobiliams.  

       V. Kuodis informavo, kad visi rekonstrukcijos darbai atlikti pagal parengtą techninį projektą 

Savivaldybės biudžeto lėšomis. 

       Komisijos nariai kalbėjo, kad tai valstybinė žemė ir daugiabučio namo gyventojai negali turėti 

rezervuotų vietų. 

       NUSPRĘSTA. Nepritarti rezervuotų stovėjimo vietų įrengimui. 

       7. SVARSTYTA. Greitosios medicinos pagalbos tarnybos Panevėžio filialo 2024 m. liepos 29 d. 

raštas Nr. ĮVS3-25 „Dėl aikštelės greitosios medicininės pagalbos automobiliams“. 

       Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą, supažindino su raštu, kuriame 

rašoma, kad Greitosios medicinos pagalbos tarnybos Panevėžio filialas (toliau – GMPT Panevėžio 

filialas) pasirašė sutartį su VšĮ Pasvalio ligonine dėl negyvenamųjų patalpų, esančių Geležinkeliečių g. 

70, Pasvalys, perdavimo panaudos pagrindais GMPT Panevėžio filialo Pasvalio pastotės veiklos 

vykdymui. Šiuo metu yra visiškai atlikti perduotų patalpų remonto darbai ir norėtų į jas perkelti Pasvalio 

pastotės GMP brigadas, tačiau negali, nes nėra priskirtos aikštelės GMP automobilių parkavimui. 

Prašoma paskirti dalį prie Pasvalio ligoninės esančios parkavimo aikštelės GMP automobilių laikymui, 

manevravimui ir įrangos krovimui. 

        Diskusijos metu komisijos nariai vieningai nusprendė leisti įrengti prie Pasvalio ligoninės esančios 

parkavimo aikštelės Horizontalųjį kelio ženklinimą 1.4. „Geltona ištisinė linija“ GMP automobilių 

laikymui skirtoje aikštelėje ir pažymėti GMP automobilių statymo vietas pagal suderintą schemą.  

        NUSPRĘSTA: 

           1. Leisti įrengti GMP automobilių laikymui skirtoje aikštelėje, esančioje prie VšĮ Pasvalio ligoninės, 

kuri būtų skirta GMP automobilių parkavimui, Horizontalųjį kelio ženklinimą 1.4. „Geltona ištisinė 

linija“ ir pažymėti GMP automobilių statymo vietas pagal suderintą schemą.  

       2. Atlikti horizontalųjį kelio ženklinimą 1.4. „Geltona ištisinė linija“, pažymėti GMP automobilių 

statymo vietas įstaigos lėšomis, pagal suderintą kelio ženklinimo schemą ir Kelių ženklų įrengimo 

taisykles, suderinus su Pasvalio rajono savivaldybės administracija. 
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         8. SVARSTYTA. (duomenys neskelbtini) 2024 m. liepos 9 d. raštas „Dėl konferencijos įrašo apie 

dviračių takų, jų infrastruktūros įrengimo, dviračio vežimo autobusuose“. 

         Komisijos pirmininkas V. Doda pristatė darbotvarkės klausimą.  

         Komisijos nariai patvirtino, kad visi peržiūrėjo konferencijos įrašą, susipažino su Pasvalio rajono 

savivaldybės tarybos sprendimu dėl dviračių vežimo vietinio (miesto ir priemiesčio) susisiekimo 

maršrutais.  

         Buvo priimtas sprendimas: 

         Pasvalio rajono dviračių ir pėsčiųjų takai yra nutiesti pagal projektus, patvirtintus ekspertų, todėl 

nėra poreikio keisti dviračių ir pėsčiųjų takų infrastruktūros, nes dviračių ir pėsčiųjų eismo intensyvumas 

nėra didelis. 

         Nėra tikslo keisti ar koreguoti Keleivių ir bagažo vežimo Pasvalio rajone vietinio (miesto ir 

priemiesčio) susisiekimo maršrutais taisyklių, patvirtintų Pasvalio r. savivaldybės tarybos 2023 m. 

gruodžio 20 d. sprendimu Nr. T1-358 „Dėl Keleivių ir bagažo vežimo Pasvalio rajone vietinio (miesto ir 

priemiesčio) susisiekimo maršrutais taisyklių patvirtinimo“, nes minėtų taisyklių 45 punkte yra numatyta 

galimybė autobuso viduje ar išorėje, specialiai tam įrengtose vietose arba autobuso bagažo skyriuje vežti 

dviračius.  

          NUSPRĘSTA. Apsvarstytas (duomenys neskelbtini) 2024 m. liepos 9 d. raštas „Dėl konferencijos 

įrašo apie dviračių takų, jų infrastruktūros įrengimo bei dviračio vežimo autobusuose“.  

   Priimtas sprendimas: 

   nekeisti dviračių ir pėsčiųjų takų infrastruktūros, nes dviračių ir pėsčiųjų eismo intensyvumas 

rajone nėra didelis; 

   nekeisti ir nekoreguoti Keleivių ir bagažo vežimo Pasvalio rajone vietinio (miesto ir priemiesčio) 

susisiekimo maršrutais taisyklių, patvirtintų Pasvalio r. savivaldybės tarybos 2023 m. gruodžio 20 d.  

sprendimu Nr. T1-358 „Dėl Keleivių ir bagažo vežimo Pasvalio rajone vietinio (miesto ir priemiesčio) 

susisiekimo maršrutais taisyklių patvirtinimo“, nes minėtų taisyklių 45 punkte yra numatyta galimybė 

autobuso viduje ar išorėje, specialiai tam įrengtose vietose arba autobuso bagažo skyriuje vežti dviračius.  

  

 

 

Posėdžio pirmininkas       Viktoras Doda 

  

      

Posėdžio sekretorė       Sandra Kvedarienė  


